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Poznań, 5 stycznia 2022 r. 

 

Interpelacja 

ws. wykorzystania zdegradowanego terenu wzdłuż ul. Księcia Mieszka I w Poznaniu  

 

Szanowny Panie Prezydencie,  

 W odpowiedzi na interpelację z dnia 12 marca 2019 roku ws. parkingu wzdłuż ul. 

Księcia Mieszka I w Poznaniu otrzymałem wiadomość, iż ówcześnie obowiązywała umowa 

dzierżawy do dnia 31 stycznia 2021 roku, która de facto uniemożliwiała miastu 

wykorzystanie w jakikolwiek sposób terenu na własne potrzeby. Tymczasem pod koniec 

obecnego miesiąca minie rok o zakończenia jej obowiązywania, a teren wciąż nie został w 

żaden sposób uporządkowany bądź dostosowany do potrzeb mieszkańców Winograd i Winiar 

i tym samym stanowi obszar całkowicie niewykorzystywany. Co gorsza, został ponadto 

zamieszkały przez osoby bezdomne (budka parkingowa) i wciąż następuje jego degradacja 

(vide zdjęcia wykonane przez mieszkańca, załączone poniżej).  
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W związku z powyższym uprzejmie proszę o kompleksową informację na temat 

obecnego stanu użytkowania tego terenu wraz z informacją, jakie są dalsze plany miasta 

związane z tym obszarem. Podobnie jak trzy lata temu uważam, iż naszym wspólnym 

zadaniem winno być odzyskanie (choćby częściowe) tego terenu, by w efekcie mógł zostać 

on przywrócony na potrzeby mieszkańców okolicznych osiedli. Ze swojej strony deklaruję 

pomoc w doprowadzeniu opisanej sprawy do sytuacji optymalnej i proszę jednocześnie 

Prezydenta o zaangażowanie w tym temacie. 

 

Łączę wyrazy szacunku, 

Mateusz Rozmiarek 

 

 

Radny Miasta Poznania 


